
Schriftelijke raadsvragen

Onderwerp
Vragen Voorjaarsnota, Memo financiering optimalisatie 
sportpark Wilhelmina.

Programma/ product of paragraaf begroting
1C. Sport en bewegen

Vragen Beantwoording door het college
Datum 14-06-2023 Datum besluit-

vorming in B&W
Klik hier als u een datum wilt 
invoeren.

Fractie Renkum Rechttoe Rechtaan Portefeuillehouder Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Zaaknummer Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Aanleiding/ overwegingen
Over de voorjaarsnota en de memo Financiering optimalisatie Sportpark hebben wij nog een paar 
verduidelijkende en aanvullende vragen. Ook lezen wij tegenstellingen terug op eerder gestelde 
officiële technische vragen van GemeenteBelangen aan het college over het Wilhelmina sportpark 
en sportpark de Bilderberg. De antwoorden van deze vragen dateren van 04-02-2023.

Vragen1

Vraag 1 U schrijft in de Memo: “De gemeente zet het bedrag voor achterstallig onderhoud aan het 
Wilhelmina sportpark in voor het plan”. Wij hebben in December 2022 de volgende concrete vraag 
aan het college gesteld: “Is er op de sportparken achterstallig onderhoud aanwezig?”. Het college 
antwoordt op 04-02-2023 “Er is geen achterstallig onderhoud in de zin van velden of 
sportparkinrichting die niet meer voldoet aan de kwaliteitseisen c.q. veiligheidsvoorschriften. Er is 
wel groot onderhoud nodig om te voorkomen dat er daadwerkelijk achterstallig onderhoud ontstaat. 
Een belangrijk aandachtspunt hierbij is er voor de verlichting, waarbij vervanging in LED in de 
planning staat.

Hoe verhouden deze tegenstellingen in de beantwoording van de technische vragen en de memo 
zich tot elkaar?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 2 In de memo wordt ook geschreven dat er geen financiële paragraaf is opgenomen, omdat dit gezien

1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 
ingediend bij de griffie.
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het tijdspad waarin het programma van eisen is opgesteld niet te realiseren was.
In de commissievergadering is er door de fusiecommissie gezegd dat er een gehele uitgewerkte 
kostenraming van het programma van eisen gelijktijdig door Bureau Riet is uitgewerkt.

a. Kunt u aangeven waar de tegenstellingen vandaan komen? (Uw tekst in de memo dat het er
niet is en de uitspraak van de fusiecommissie dat het er wel is)

b. Waarom zijn deze stukken niet met de raad gedeeld, maar op voorhand uit PvE  gehaald?
c. Kunnen we als raad deze stukken alsnog ontvangen?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 3 De gemeente zet het bedrag van achterstallig onderhoud in als dekking van het plan.
a. Over welk bedrag hebben we het hier?
b. Hoe heeft dit achterstallig onderhoud kunnen ontstaan?
c. Hebben we in de reserve een bedrag gereserveerd voor dit vermeende achterstallig 

onderhoud?
Zo ja waar staat deze reserve en hoe hoog is deze reserve?
Zo nee, waarom niet als we al lang weten dat er achterstallig onderhoud is op de 
sportparken is.

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 4  De gemeente zal een deel van de besparingen op het toekomstige onderhoud inzetten als hulp op 
het plan, in ruil voor afkoop van het onderhoud.

a. Over welke besparingen hebben we het hier precies?
b. Wat waren de precies onderhoudskosten voor het Wilhelmina sportpark in 2022? Inclusief 

personeelskosten, inhuur en aanschaf benodigdheden voor het onderhoud.
c. Welk bedrag gaat het college hanteren waarmee de fusieclub kan gaan werken als 

uitgaanspunt voor de planen voor optimalisatie sportpark Wilhelmina? 
- Is dit dan een vast gegeven of een onderhandelbaar bedrag?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 5 In het raadsvoorstel voortgangsbesluit sportpark Wilhelmina schrijft u bij de financiële 
consequenties het volgende:
Bij de voorjaarsnota zal een voorbereidingsbudget voor de planvorming worden aangevraagd. Op dit
budget wordt nu al vooruitgelopen met de inzet van het team projectmanagement.

In de voorjaarsnota komt u hier niet op terug maar schrijft u:
Er is voorbereidingsbudget nodig voor voorbereidings- en plankosten, directievoering en toezicht. 
We verwachten in de najaarsnota meer zicht te hebben op kosten en dekking. 

Hierbij hebben we de volgende vragen:
a. Hoe verhouden deze uitspraken zich tot elkaar?
b. Is er door de gemeente nu geen enkel zicht op de kosten die gemaakt worden in dit proces? 

(kosten, gemeente en kosten derden) Als het wel inzichtelijk is kunt u deze delen met de 
raad?

c. Ligt het proces nu niet stil omdat de kosten niet bekend zijn?
d. Als het proces niet stilligt, hebben we de volgende vragen hierover.

- Wat zijn de afspraken en de kaders die zijn meegegeven aan de club m.b.t. kosten die 
ze nu gaan maken? 

- Ten laste van wie komen de aankomende kosten
- Spreken we hier over een openeinderegeling of zijn hier kaders meegegeven? 
- Kunt u deze afspraken en kaders ook delen met de raad als ze er liggen?

e. Waar verwacht u dekking uit te halen voor deze kosten als het project niet stilligt of komen 
deze kosten boven de negatieve cijfers die we al moeten schrijven?
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f. Is er ook budget vrijgemaakt om de zeer urgente problemen op sportpark de Bilderberg op 
te lossen? (veldcapaciteit tekort, verlichting en verkeersveiligheid)
- Zo ja hoeveel en waar komt hiervoor de dekking vandaan of komen deze kosten 

bovenop de tekorten?
- Zo nee, waarom niet? 

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 6 Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 7 Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 8 Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 9 Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 10 Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.
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